
ΠΡΑΚΤΙΚΟ 1/2018     

    Πρακτικό συνεδρίασης της Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις  19/01/2018  ημέρα  Παρασκευή και ώρα 20.00 μ.μ  

στο Κοινοτικό κατάστημα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθμό 6  /16-01-2018 πρόσκληση προς όλα τα μέλη της Δημοτικής 

Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                   ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1. Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                         5. Αντωνία Μικρούλη 

2. Σταύρος Γαγάνης  

3. Παγώνα Βερνάδου                                          

4.   Νεκτάριος Κλουβάτος                                                               

   

Τα πρακτικά τηρήθηκαν από το μέλος του Τ. Σ. της Δημοτικής Κοινότητας 

Ατσιποπούλου κα Παγώνα Βερνάδου. Στη συνεδρίαση παρέστησαν η Πρόεδρος του 

Πολιτιστικού Συλλόγου Ατσιποπούλου «Ο Άγιος Ελευθέριος» κα Αγγελιδάκη-

Πετσαγγουράκη Δέσποινα ο γραμματέας κος Παπαλεξάκης Ελευθέριος και τέσσερα 

μέλη του Συλλόγου, ο αντιπρόεδρος του αθλητικού σωματείου της ΕΑΠ Κος 

Δαλέντζας Γεώργιος, και ο πατήρ Μιχαήλ Μυστράκης πρεσβύτερος της Ενορίας 

Ατσιποπούλου Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 

κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.      

 Σκεπτικό:1 

Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε το  ημερησίας διάταξης θέμα : «Λήψη απόφασης για 

να δοθεί το όνομα του πρώην Προέδρου της Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Δημητρίου Λιονή στο γήπεδο Ατσιποπούλου.» 

Ο Πρόεδρος είπε ότι ο αείμνηστος Δημήτριος Λιονής γεννήθηκε και έζησε στο 

Ρέθυμνο, αλλά  πάντοτε υπεραγαπούσε το Ατσιπόπουλο τον τόπο καταγωγής του 

πατέρα του Χρήστου Λιονή. Είχε επίσης μεγάλη αγάπη για τον αθλητισμό και γι’ 

αυτό επί σειρά ετών διετέλεσε στέλεχος της ομάδας του «Αστέρα» Ρεθύμνου τη 

δεκαετία του 1930. 

 

 

 

 

 



 

Στο Ατσιπόπουλο την περίοδο αυτή από τοπικούς παράγοντες γινόταν μια 

προσπάθεια ανασύστασης της ομάδας του «ΑΦΟΒΟΥ» αλλά με πολλές 

δυσκολίες λόγω της έλλειψης αγωνιστικού χώρου, γηπέδου δηλαδή κανονικών 

διαστάσεων για προπονήσεις και διεξαγωγή αγώνων. Οι προπονήσεις γινόταν στο 

χώρο που σήμερα είναι το γήπεδο της ΕΑΠ είχε την ονομασία «ΚΟΛΥΜΠΟΙ» 

και ήταν μια έκταση ελεύθερη στους κατοίκους της κοινότητας Ατσιποπούλου, το 

μεγαλύτερο μέρος της οποίας ανήκε στον πατέρα του Χρήστο Λιονή και στο θείο 

του Σάββα Λιονή και μικρότερα άλλα τμήματα  σε άλλους κατοίκους του 

Ατσιποπούλου. Η έλλειψη κανονικού γηπέδου για  προπονήσεις και διεξαγωγή 

αγώνων δεν είχε ευνοϊκά αποτελέσματα για την ομάδα του Άφοβου και η ανάγκη 

δημιουργίας γηπέδου ήταν επιτακτική ο δε προσφορότερος χώρος γι’ αυτό  ήταν 

η τοποθεσία αυτή. 

 Την ανάγκη αυτή ανέλαβε να καλύψει η ευαισθησία του Δημήτρη Λιονή που με 

δική του πρωτοβουλία μεταβιβάστηκαν με δυο συμβολαιογραφικές πράξεις το 

1964 και 1965 συνολικά τέσσερα στρέμματα στην ομάδα του « ΑΦΟΒΟΥ» υπό 

τον ρητό όρο να χρησιμοποιηθεί ως ποδοσφαιρικό γήπεδο του δωρεοδόχου 

ομίλου. 

 Αργότερα, έγιναν και άλλες δωρεές και αγορές ομόρων, από την ομάδα του 

«ΑΦΟΒΟΥ» και δημιουργήθηκε μια ενιαία έκταση 8 περίπου στρεμμάτων, η 

οποία με συμβολαιογραφική πράξη το 1983 παραχωρήθηκε στην κοινότητα 

Ατσιποπούλου που την περίοδο αυτή πρόεδρος ήταν ο Δημήτριος Λιονής. 

 Από την αρχή της θητείας του έθεσε σαν στόχο τη δημιουργία ενός  συγχρόνου 

για την εποχή γηπέδου και με μέριμνα του εξασφαλίστηκαν οι πιστώσεις για την 

εκτέλεση των απαιτούμενων έργων, ώστε το γήπεδο να αποκτήσει περίπου τη 

σημερινή του μορφή. 

 Στο γήπεδο αυτό από την ίδρυση της το 1988 αγωνίζεται η ΕΑΠ που 

δημιουργήθηκε με τη συνένωση των ομάδων « ΑΦΟΒΟΥ» και «Ολυμπιακού 

Πρινέ». Το 1988 , στο τέλος της θητείας του, το γήπεδο παραχωρήθηκε με 

συμβολαιογραφική πράξη στην ΕΑΠ για τριάντα χρόνια. 

 Από όσα σας εξέθεσα και συνεκτιμώντας τη συνολική του προσφορά στα δεκαέξι 

χρόνια της θητείας του ως Προέδρου της Κοινότητας Ατσιποπούλου, θεωρώ πως 

εύκολα συμπεραίνεται ότι ο αείμνηστος Δημήτριος Λιονής υπήρξε όχι μόνο ο 

κύριος συντελεστής στην κατασκευή του γηπέδου, αλλά και ο πρώτος και κύριος 

δωρητής οικογενειακής έκτασης , γεγονός που επηρέασε και άλλους κατοίκους 



της κοινότητας Ατσιποπούλου να προσφέρουν δωρεά όμορα τμήματα για την 

εξασφάλιση του αναγκαίου χώρου. 

Γι αυτό θεωρώ ότι είναι σωστό και δίκαιο να προτείνω να δοθεί το όνομα του στο 

γήπεδο αυτό. 

Προτείνω επίσης να εντοιχισθεί πλάκα με όλους τους άλλους δωρητές γης και 

συντελεστές για τη δημιουργία του γηπέδου. 

       Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη σε ψηφοφορία και  

     το Συμβούλιο της  Δημοτικής Κοινότητας μετά από διαλογική συζήτηση: 

 

Απόφαση 1 

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

    Συμφωνεί με την εισήγηση του προέδρου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ατσιποπούλου να δοθεί το όνομα του Δημητρίου Λιονή, τέως προέδρου της 

Κοινότητας Ατσιποπούλου, στο γήπεδο Ατσιποπούλου ,να εντοιχισθεί πλάκα 

στην οποία να αναγράφονται τα ονόματα όλων των δωρητών και συντελεστών  

και τη διαβίβαση της απόφασης στην αρμόδια υπηρεσία του Δήμου Ρεθύμνης. 

 

 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                        ΠΑΓΩΝΑ ΒΕΡΝΑΔΟΥ                                ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ  

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                                                                                                    ΥΠΓΡΑΦΕΣ 

                                                                                        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ 1/2018     

    Πρακτικό συνεδρίασης της Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις  19/01/2018  ημέρα  Παρασκευή και ώρα 20.00 μ.μ  

στο Κοινοτικό κατάστημα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθμό 6  /16-01-2018 πρόσκληση προς όλα τα μέλη της Δημοτικής 

Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                   ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1.Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                         5. Αντωνία Μικρούλη 

2. Σταύρος Γαγάνης  

3. Παγώνα Βερνάδου                                          

4.   Νεκτάριος Κλουβάτος                                                               

   

Τα πρακτικά τηρήθηκαν από το μέλος του Τ. Σ. της Δημοτικής Κοινότητας 

Ατσιποπούλου κα Παγώνα Βερνάδου. Στη συνεδρίαση παρέστησαν η Πρόεδρος του 

Πολιτιστικού Συλλόγου Ατσιποπούλου «Ο Άγιος Ελευθέριος» κα Αγγελιδάκη-

Πετσαγγουράκη Δέσποινα ο γραμματέας κος Παπαλεξάκης Ελευθέριος και τέσσερα 

μέλη του Συλλόγου, ο αντιπρόεδρος του αθλητικού σωματείου της ΕΑΠ Κος 

Δαλέντζας Γεώργιος, και ο πατήρ Μιχαήλ Μυστράκης πρεσβύτερος της Ενορίας 

Ατσιποπούλου Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 

κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.      

 Σκεπτικό: 2 

Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε το  ημερησίας διάταξης θέμα «Λήψη απόφασης για τη 

δημιουργία πράσινου σημείου στον ελεύθερο  χώρο του Κόμβου Ατσιποπούλου» 

  Το θέμα αποσύρθηκε και δεν λήφθηκε απόφαση καθόσον δύο μέλη του συμβουλίου 

ο κος Σταύρος Γαγάνης και η κα Παγώνα Βερνάδου διατύπωσαν αρνητική θέση για 

την επιλογή του χώρου αυτού ως πράσινου σημείου, διατυπώνοντας την άποψη ότι 

αντί να ωφελήσει, θα υποβαθμίσει την περιοχή . Την ίδια άποψη εξέφρασε η 

πρόεδρος κα Αγγελιδάκη Δέσποινα και μέλη του Πολιτιστικού Συλλόγου 

Ατσιποπούλου που παρακολούθησαν τη συνεδρία ση, θεωρώντας ότι επιπλέον θα 

παρεμποδίσει την αξιοποίηση του φαραγγιού του ρέματος Αγίου Παύλου που 

καταλήγει στην περιοχή και αποτελεί στόχο στις προτεραιότητες των 

δραστηριοτήτων του Συλλόγου.  
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Τα πρακτικά τηρήθηκαν από το μέλος του Τ. Σ. της Δημοτικής Κοινότητας 

Ατσιποπούλου κα Παγώνα Βερνάδου. Στη συνεδρίαση παρέστησαν η Πρόεδρος του 

Πολιτιστικού Συλλόγου Ατσιποπούλου «Ο Άγιος Ελευθέριος» κα Αγγελιδάκη-

Πετσαγγουράκη Δέσποινα ο γραμματέας κος Παπαλεξάκης Ελευθέριος και τέσσερα 

μέλη του Συλλόγου, ο αντιπρόεδρος του αθλητικού σωματείου της ΕΑΠ Κος 

Δαλέντζας Γεώργιος, και ο πατήρ Μιχαήλ Μυστράκης πρεσβύτερος της Ενορίας 

Ατσιποπούλου Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 

κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.      

 Σκεπτικό: 3 

Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε το  ημερησίας διάταξης θέμα «Λήψη απόφασης επί 

αιτήματος  του Πολιτιστικού Συλλόγου Ατσιποπούλου για από κοινού ενέργειες 

με στόχο την επιτάχυνση των διαδικασιών ανέγερσης του μνημείου πεσόντων 

στη Μάχη του Ατσιποπούλου κατά την επανάσταση του Θερίσσου.» 

 Ο Πρόεδρος στην αρχή έκανε ένα σύντομο ιστορικό και αναφέρθηκε περιληπτικά 

στα όσα προηγήθηκαν της 7
ης

 Ιουνίου 2017, όταν η μελετήτρια έπειτα από 

αδικαιολόγητες καθυστερήσεις παρέδωσε τη μελέτη εφαρμογής, αλλά χωρίς τα τεύχη 

δημοπράτησης που είναι συμβατική της υποχρέωση. Στη συνέχεια ο πρόεδρος είπε 

από της ημερομηνίας αυτής μέχρι και σήμερα, δηλαδή 8 μήνες, η μελετήτρια δεν 

απαντά στις τηλεφωνικές κλήσεις της αρμόδιας μηχανικού.  

 



Η επικοινωνία εκατέρωθεν γίνεται μόνο με δύο μηνύματα ηλεκτρονικού 

ταχυδρομείου στα οποία απαντά αναφερόμενη στην Η/Μ μελέτη και όχι στα τεύχη 

δημοπράτησης. Διαφαίνεται δηλαδή μια συστηματική προσπάθεια για μη τήρηση των 

συμβατικών της υποχρεώσεων για να καθυστερήσει η εκτέλεση του έργου, γεγονός 

που διέρρευσε στην τοπική μας κοινωνία και δικαιολογημένα δημιούργησε απορίες. 

 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος ανέγνωσε το από της 10
ης

 Ιουνίου 2018 έγγραφο του 

Πολιτιστικού Συλλόγου Ατσιποπούλου ,στο οποίο διατυπώνεται η απόφαση του να 

αναλάβει ενεργό δράση από κοινού με τη Δημοτική Κοινότητα για την προώθηση του 

έργου και αμέσως μετά ο κος Βερνάδος Μιχάλης πατέρας της μελετητριας που 

παρίστατο στη συνεδρίαση, ανέγνωσε επιστολή της στην οποία και πάλι δεν 

αναφέρεται στην εκκρεμότητα  με την υποβολή των τευχών δημοπράτησης, αλλά 

αναλώνεται σε σχόλια και υποδείξεις σε ότι αφορά την Η/Μ μελέτη. 

  Μετά την ανάγνωση της επιστολής έγινε διαλογική συζήτηση κατά την οποία 

εκφράστηκε η δυσαρέσκεια όλων των πλευρών για την αδικαιολόγητη εκ μέρους της 

μελετήτριας καθυστέρηση υποβολής των τευχών δημοπράτησης. Τελικά η πρόεδρος 

του Πολιτιστικού Συλλόγου κα Αγγελιδάκη Δέσποινα πρότεινε να συνταχθεί από την 

ίδια επιστολή ανάλογου περιεχομένου και να αποσταλεί στην κα Εμμανουέλα 

Βερνάδου με την υπογραφή και του προέδρου της Δημοτικής Κοινότητας. Η πρόταση 

έγινε αποδεκτή από τον πρόεδρο και τα μέλη. 

Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη σε ψηφοφορία και  

 το Συμβούλιο της  Δημοτικής Κοινότητας μετά από διαλογική συζήτηση: 

 

Απόφαση 2 

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

    Συμφωνεί με την εισήγηση του προέδρου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ατσιποπούλου και με την πρόταση της προέδρου του Πολιτιστικού Συλλόγου 

κας Αγγελιδάκη για σύνταξη και αποστολή σχετικής επιστολής στη μελετήτρια 

κα Εμμανουέλα Βερνάδου για επίσπευση της ολοκλήρωσης της μελέτης και 

ανέγερσης του μνημείου. 

 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                        ΠΑΓΩΝΑ ΒΕΡΝΑΔΟΥ                                ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ  

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                                                                                                    ΥΠΓΡΑΦΕΣ 

                                                                                        

 

 



 

 

Όταν ολοκληρώθηκε η συζήτηση των θεμάτων ημερησίας διάταξης ο πρόεδρος 

προχώρησε στην ενημέρωση των μελών του Τ.Σ της Δημοτικής Κοινότητας για τα 

ακόλουθα θέματα: 

1. Ανέγερση 2
ου

 Δημοτικού Σχολείου Ατσιποπούλου 

Έχουν ολοκληρωθεί οι εκσκαφές και γίνονται οι προπαρασκευαστικές 

εργασίες για την έναρξη του οικοδομικού σκελετού. 

2. Δρόμος από Γυμνάσιο και Λύκειο Ατσιποπούλου προς τον οικισμό Πρινέ. 

Συνεχίζονται οι εργασίες για τη διάστρωση του υλικού. Ολοκληρώθηκε τοιχίο 

σε τμήμα  που έγινε διαπλάτυνση. 

3. Εργασίες για τη βελτίωση του δρόμου από τον οικισμό Ατσιποπούλου 

μέχρι το νέο Γυμνάσιο και Λύκειο. 

Γίνονται προπαρασκευαστικές εργασίες για τη συνέχιση κατασκευής 

πεζοδρομίου και διαπλατύνσεις σε ορισμένα τμήματα. Τοποθετήθηκε 

στέγαστρο στη στάση στο χώρο έναντι του κτιρίου. 

4. Ολοκλήρωση δευτερευόντων δικτύων των οικισμών μας. 

Εντάχθηκε το Βιολί Χαράκι  στην κατηγορία των οικισμών Γ προτεραιότητας 

λόγω του ότι είναι παραλιακός και έχει πληθυσμό πάνω από 2000 κατοίκους. 

Αυτό σημαίνει ότι με βάση την Κοινοτική Νομοθεσία έπρεπε ήδη να έχει 

ολοκληρωμένο δίκτυο αποχέτευσης και η χώρα μας καταβάλει πρόστιμο γι’ 

αυτό το λόγο.  

 Με την ένταξη αυτή συμπαρασύρονται σαν ενιαίο σύνολο και οι οικισμοί 

Ατσιποπούλου και Πανοράματος. 

 

 

 

 

 

 

 

 


